



# Reservation Form for Infocomm 2026, Group Code: W26 April 13th-18th, 2026

## 2026 Infocomm自付团队房间预定表 团队号码: W26 2026年4月13日至4月18日

Price Validity Period: Before March 31st, 2026 (Beijing time)

价格有效期截至: 2026年3月31日(北京时间)

Booking Deadline: March 31st, 2026 (Beijing time)

预定截止日期: 2026年3月31日(北京时间)

Arrival Date _____(MM) _____(DD) 到店日期 _____(月) _____(日)	Arrival Time: _____ 到店时间 _____ Flight Number _____ 航班号 _____	Departure Date _____(MM) _____(DD) 离店日期 _____(月) _____(日)	Departure Time _____ 离店时间 _____ Flight Number _____ 航班号 _____
--	---	--	--

Family Name 姓	First Name 名	Number of Guest 人数	Room Type 房间类型	Number of Room 房间数量	Special Request 特殊要求	Room Category 房间类型	Room Rate (Net) 房间价格
						1 King Bed Classic 豪华房大床	CNY1350Net/room/night 人民币1350元每间每晚
						2 Single Beds Classic 豪华房双床	CNY1500Net/room/night 人民币1500元每间每晚
						1 King Bed Classic City View 豪华房大床 城市景观	CNY1550Net/room/night 人民币1550元每间每晚
						2 Single Beds Classic City View 豪华房双床 城市景观	CNY1700Net/room/night 人民币1700元每间每晚
						1 King Bed Classic Birds Nest View 豪华房大床 鸟巢景观	CNY1750Net/room/night 人民币1750元每间每晚
						2 Single Beds Classic Birds Nest View 豪华房双床 鸟巢景观	CNY1900Net/room/night 人民币1900元每间每晚
						1 King Bed Studio Suite 商务套房大床	CNY2850Net/room/night 人民币2850元每间每晚
						1 King Bed Premier Suite 豪华套房大床	CNY4150Net/room/night 人民币4150元每间每晚

**The room rates quoted above are:**

以上房价包含:

**-The above room rates are inclusive of surcharge per night basis.**

以上房价包含服务费。

**-The above room rates for 1 King Bed Classic & 1 King Bed Classic City View and 1 King Bed Classic Birds Nest View is inclusive of one daily buffet breakfast, 2 Single Beds Classic & 2 Single Beds Classic City View and 2 Single Beds Classic Birds Nest View are inclusive of two daily buffet breakfasts, 1 King Bed Studio Suite and 1 King Bed Premier Suite are inclusive Executive benefits, the additional buffet breakfast will be charged at CNY150net per night per person.**

以上特惠豪华房大床、豪华房大床 城市景观和豪华房大床 鸟巢景观包括一份自助早餐; 豪华房双床、豪华房双床 城市景观和豪华房双床 鸟巢景观包括两份自助早餐; 商务套房大床和豪华套房大床包括行政待遇。另加早餐是150元净价每位。

**-The above room rates are inclusive of the internet access.**

以上房价包含上网服务。

**-The above room rates are including access to the swimming pool and gym.**

以上房价包含健身中心及游泳池。

**-These Special Bedroom Rates will apply for the Event only.**

以上特惠房价将仅限上述活动日期内使用。

Company Name: 公司名称	Caller: 来电人姓名
Tel: 电话	Fax: 传真
IHG One Rewards Number: 优悦会号码	Payment Method: 付款方式

Credit Card Guarantee 信用卡担保	Credit Card Type 信用卡种类
	Credit Card Number 信用卡卡号
	Expire Date 有效期

Guest Preference (Please select) 特殊需求	<input type="checkbox"/> Pick up request 接机	<input type="checkbox"/> Audi A6 (RMB780)	<input type="checkbox"/> Mercedes Benz (RMB1200)
	<input type="checkbox"/> Drop off request 送机	<input type="checkbox"/> Audi A6 (RMB780)	<input type="checkbox"/> Mercedes Benz (RMB1200)
	<input type="checkbox"/> Extra bed 加床		

Remarks  
Please complete the Form and return to [reservations@icbjb.com](mailto:reservations@icbjb.com) and copy to [rex.wang@icbjb.com](mailto:rex.wang@icbjb.com), Reservation Tel: 86 10 84371301 or 1306. Please provide credit card information to hotel to guarantee your reservations. No penalty charge for cancellation made 7 days prior to arrival (local time). Any reservation cancelled inside 7 days arrival or no shows will result in a late cancellation charge equivalent to full duration of stay. Please make your reservation before March 31st, 2026(Beijing time). Any reservation requested after March 31st, 2026 (Beijing time) will be subjected to availability and the room rates will be based on our Best flexible Rates at that time. If you need any assistance, please contact hotel Sales: Rex Wang, email: [rex.wang@icbjb.com](mailto:rex.wang@icbjb.com), cell phone: 86 16601275558

备注:  
请您填写此预定表预定房间,并将填好的预定表邮件发送给酒店预订部: [reservations@icbjb.com](mailto:reservations@icbjb.com),并抄送给王准: [rex.wang@icbjb.com](mailto:rex.wang@icbjb.com), 预订部电话: 86 10 84371301 或 1306。所有预定都需要信用卡信息做预定担保。取消政策: 如果您在入住前7天之前取消预定, 则酒店不收取您任何的取消费用; 如果您在入住前7天以内取消预定或是应到未到的, 则酒店将收取取消房间的所有房费作为取消费用。请于北京时间2026年3月31日前预订。在2026年3月31日(北京时间)之后提出的预订将视客房供应情况而定, 房价将以届时最优惠弹性房价为准。  
如需要任何协助, 可联系酒店销售人员: 王准 邮箱: [rex.wang@icbjb.com](mailto:rex.wang@icbjb.com), 手机: 16601275558